
Zápis o schůzi OVK Dubské skály, konané dne 29.5.2004 na Rači  pod Pustou věží

přítomni: Vladislav Strnad, Jiří Hnilica, Luboš Martínek, Zdeněk Hubka, Radek Mikuláš, Jiří 
Guttenberg, Jan Chrpa, Josef Kunzo, Vojtěch Král

omluveni: O. Cihelna st., O. Cihelna ml., J. Šťastný

program: 1. reakce na zápis z 8.11.2003 9. správcovská činnost
2. prvovýstupy 10. web stránky
3. průvodce 11. reakce na N. průvodce
4. finance 12. nový člen komise
5. výstava na Housce 13. diskuze o komisi
6. kauza Coubalové – Vlhošť 14. předseda
7. materiál 15. termín příští schůze
8. reakce na návrh J. Všetečky

Vedení komise se ujímá Radek Mikuláš

1. Zápis byl schválen v původním znění.

2. Opět připomenuta nutnost zanést upozornění postupu při prvovýstupech do vrcholových knížek.
- v rámci komise se formuláře o prvovýstupech předávají stávajícím postupem.
- ostatní prvolezci vzhledem ke komisi musí dodávat protokoly o prvovýstupu.
- cesty, které byly dodány, ale zdají se býti špatné, bude projednávat na nové schůzi a dále dle správců.

3. Stav ohledně průvodců trvá. Lokalita Rač bude vydána zvlášť. Podoba průvodce je rámcově známa 
a komisí odsouhlasena.

4. Josef Kunzo dostal peníze za paragony, které odevzdal na podzimní komisi.
- Vladimír Strnad odevzdal tzv. kasu komise Radku Mikulášovi, Radek Mikuláš peníze převzal s tím, 
že peníze bude spravovat předseda vrcholové komise.

5. R. Mikuláš se o výstavě bude informovat, případně zažádá vrácení exponátů.

6. Po skončení zákazu lezení v oblasti Vlhošť bude správci oblast zkontrolována a bude zjištěn stav, 
jaké změny proběhly ve výměně kruhů.

7. Všechen materiál na rok 2003 byl rozdán na podzimní schůzi.
- žádost o nový materiál na rok 2004 bude sepsána a poslána na svaz ČHS v následujících dnech
- materiál na rok 2004: kruhy stěnové 20ks, kruhy slaňovací 20ks, vrcholové krabice 40ks, vrcholové 
knížky 40ks

8. Zhruba v dubnu poslal Všetečka nový návrh jednacího řádu OVK.
- celý návrh z loňska je přepracován a s novým návrhem se dá po dopracování souhlasit.

9. J. Kunzo – výměna knížek, krabic a tužek na cca 10-ti věžích mezi autobusovou zastávkou a 
Loubenským údolím.
- L. Martínek – doplnění kruhů na věžích Talwächter a Golem
- vrcholovou komisí bylo upozorněno, že by se měl vyměnit nestandardní materiál ze začátku 90-tých 
let za standardní kruhy, viz. Radek Mikuláš

10. reakce na nové Webové stránky LK Mšeno – návrh na umístění odkazu „vrcholová komise“ – 
všeobecně schváleno
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11. R. Mikuláš přinesl nový německý průvodce, kde je zapsáno mnoho cest, které nebyly 
odsouhlaseny vrcholovou komisí.
- je třeba, aby správci oblastí zkontrolovali průvodce se svými zápisy
- průvodce není schválen vrcholovou komisí a za jeho pravdivost nebere komise zodpovědnost
- průvodce lze zakoupit v obchodě HUDY, ve Hřensku

12. Byl přijat nový člen vrcholové komise Vojtěch Král (HO Mladá Boleslav) pro oblast „Skaly u 
Doks“

13. Hlasitá diskuze o novém uspořádání vrcholové komise Dubské skály
z diskuze a následného hlasování bylo rozhodnuto, že zápis z vrcholové komise bude provádět Jan
Chrpa a korekturu zápisu provede předseda komise. Předseda dále rozešle zrevidovaný zápis členům 
komise.
- hospodář nebyl zvolen, finance si bude na svazu řešit každý sám, popř. když se sebere více paragonů, 
určí se dobrovolník, který komisi zastoupí.
- byl vznesen návrh, aby se komise scházela 1x ročně, hlasovním bylo zamítnuto⇒komise se bude 
scházet i nadále 2x ročně.
- Jiří Guttenberg se přihlásil jako adjunkt pro řešení okamžitých a jasně specifikovaných úkolů.

14. Hlavní náplní předsedy bude vedení schůzí, korektura a rozesílání zápisů a případná komunikace 
se svazem ČHS.
- většinou hlasů bylo odsouhlaseno, že novým předsedou bude Radek Mikuláš (zdrželi se Strnad, 
Mikuláš)

Opět se apeluje na řešení situace ohledně prvovýstupů a opomínání správců skal 
prvolezci.

15. Datum příští schůze bude v hospodě na Ráji 20.11.2004 v 11:00hod.

     

       Korektura zápisu: 8.4.2004
        Radek Mikuláš
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Zapsal Jan Chrpa

Praha 4.6.2004


